
URESNIČEVANJE PROGRAMOV
Iz programa I. samoprispevka gradijo še zadnji objekt — VVZ Polje

ob Rjavi cesti. Zamuda je nastala zaradi ležav pri pridobivanju zem-
Ijišča. Sedaj objekt pospešeno gradijo in do konca julija bo urejena
fudi okolica.

lzprograma II. samoprispevka
je v gradnji prizidek k OŠ Zalog.
Dela potekajo po lerminskem
planu in učenci bodo z novim šol-
skim letom že uporabljali prizi-
dane učilnice s kabineli. K loka-
ciji za VVZ Sneberje je izdano
lokacijsko dovoljenje in vrtec
bodo začeli graditi takoj, ko bo
izdelan glavni projckt z vsemi
soglasji in izdano gradbeno do-
voljenje. Nekaj zamude je na-
stalo pri pridobivanju zemljišča.
ker ga nekaj lastnikov ni bilo pri-
pravljenih odstopiti.

Za VVZ Novo Polje je razpisan
lokacijski ogled za izdajo lokacij-
skega dovoljenja. Tudi pri tem ob-
jektu je že nekaj zamude, ki je na-
stala pri izdelavi lokacijske doku-
mentacije in idejnega projekta.

Občinska skupščina je tudi za pri-
zidek k ZD Moste že razpisala lo-
kacijski ogled za izdajo lokacijskega
dovoljenja. Izdelan je že glavni pro-
jeki, lako da bodo objekt kmalu za-
čeli gradili — z nekaj zamude. ki je
nastala pri pridobivanju zemljišča.
Zaradi izredno kritičnega slanja
glede varslva oirok v Štepanjskem
naselju bodo tam začeli graditi vrlec
že letos. Samoprispevek zagotavlja
sredstva za 10(1 olrok, za nadaljnjih
100 pa občina.

Podobno je v Novih Jaršah. Vrtec
bodo začeli graditi isločasno s šolo že
v letošnjem lelu. To pomeni, da ho
vrtec zgrajen dve leti pred rokom. Za
VVZ Hrušica je bilo ireba spreine-
nili generalni urbanislični plan l.jub-

Ijane in ga bodo začeli graditi v za-
čeklu leta 1979. Vendar se tudi tam
obetajo težave pri pridobivanju zem-
Ijišča. Krajani so za OŠ in VV Dolsko
poiskali novo lokacijo, za katero bo
Ireba spremeniti urbanistični red.
Šolo z vrtcem bodo začeli graditi v
lelu 1979. Tudi šolo v Štepanjskem
naselju in prizidek šole v Novem
Polju bodo začeli graditi ob koncu le-
lošnjega leta ali pa v začetku leta
1979. Zemljišče je pridobljeno, le
projektanti bodo morali pohiteti.

Vrtec v Zalogu bodo gradili v več-
jem obsegu. Za dodatnih 60 mest so
krajani sami zagotovili sredstva. Do-
ločili so ludi novo lokacijo poleg šole
in vrtca, treba pa bo spremeniti gene-
ralni urbanistični plan Ljubljane.
Vrtec bodo začeli graditi v začetku
leta 1979.

Dom starejših občanov Moste bo v
Štepanjskem naselju, za kar bo po-
trebno sprementii polrjeni zazidalni
načrt za MS 3-2. Lokacija je končno
določena in za dom je že izdelan ludi
osnutek programskih osnov. Edino
za vrtec na Vevčah, ki ga bodo gradili
leta 1981. lokacija še ni določena.

BREDA ŽAN

Novi člani
ZK v Zadvoru
V ponedeljek, 17. aprila, so se v

Zadvoru seslali člani osnovne orga-
nizacije zveze komunistov. Njih
goslje so bili sekretar občinskega
komileja Dino Kodarin in člani OO
ZK osnovne šole Tonela Trlnika-
lomaža Soslro. S skromno slove-
snosljo so komunisli sprejeli v svoje
vrsle nove člane in članico: Janeza
Aliča, lva Kovačeviča, Marijo Košir
in Janeza Novaka. Po uvodnem na-
govoru sekretarja OO tovariša
Kebra. po sklepu in sprejemu v ZK je
občinski sekrelar Dino Kodarin po-
delil novim članom in članici članske

izkaznice ler jim v nekaj hesedah dal
korisinc napotke za njihovo nadalj-
nje delo v organizaciji ZK.

Po tej slovesnosti pa je tovariš Ko-
darin obširno poročal o delu VIII.
kongresa ZKS, na kalerem je bil kol
delegat občine Ljubijana Mosle-
Polje. Člani ZK smo bili veseli, da
nas je lelos tovariš Kodarin že drugič
obiskal. Njegovo obširrto razlago o
poleku kongresa smo člani z zanima-
njem poslušali in zvedeli marsikaj
novega. Očitno je bile, da si članižele
takih pogovorov oziroma razlag, še
zlasti tako prepričljivih, kakršne je
podajal tovariš Kodarin. Po takih
spodbudnih besedah je članslvo
ohrabreno in vsakomur je lažje pri-
jeti za delo. Tovarišu Kodarinu se
zahvaljujemo za obisk in razlago ter
želimo, da bi nas obiskal še večkrat.
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